
Zápis ze 20. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 27. března 2013 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  v sekretariátu MěÚ 
Milevsko. 

  
  

Z á p i s 

  
z 20. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 27. března 
2013 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
Přítomni: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, MUDr. Zdeněk Hobzek, 
Mgr. Marie Jelenová, JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, RSDr. Jiří Kotalík, 
JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, 
Ing. Václav Pavlečka, p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, 
Ing. Pavel Procházka, MUDr. Miroslava Pučelíková, Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ivana Stráská,  
Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin Třeštík. 
  
Program: 
  
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 19. zasedání a programu 20. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
  2. Pozastavení výkonu usnesení RMM č. 105/13 dle § 105 zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích      
      (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů - STA 

  3. Změna rozpočtu města Milevska č. 1, 2, 3/2013 - OF 

  4. Mimořádný příspěvek na sportovní činnost pro FC ZVVZ  Milevsko - OF 

  5. Žádost o odkoupení části stavební parcely, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru - OISM 

  6. Žádost o odkoupení pozemkové parcely v k. ú. Dmýštice – vyhlášení záměru - OISM 

  7. Bezúplatný převod pozemkových parcel, v k. ú. Milevsko - OISM 

  8. Žádost o odkoupení pozemkových parcel v lokalitě „U střelnice“, v k. ú. Milevsko –   
      vyhlášení  záměru - OISM 

  9. Žádost o odkoupení pozemkové parcely  parc.  č. 1637/2, v k. ú.  Milevsko - OISM 

10. Uzavření dodatku č. 2 k plánovací smlouvě k lokalitě Dehetník - OISM 

  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 



Dotazy. 
Ukončení zasedání. 
  
Písemné materiály k bodům č. 1 – 10 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a 
jsou přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi: 

-          Dopis p. Luxemburga čj. MM 04798/2013 ohledně zveřejnění a sdělení finančních 
odměn a osobního ohodnocení, případně dalších odměn u jednotlivých vedoucích 
pracovníků v Domě kultury, Městské knihovně, Muzeu, Městské policie a Pultu kamer. 
systému  
v Milevsku, dále vedoucích pracovníků jednotlivých odborů MěÚ Milevsko včetně 
starosty, místostarosty a tajemníka za rok 2011 a 2012. 

-          Dopis Sportovně střelecký klub Milevsko čj. MM 06020/2013 – žádost o odkoupení 
pozemků ve vlastnictví města Milevska. 

-          Dopis Královská kanonie premonstrátů na Strahově čj. MM 08077/2013 ohledně 
pozastavení rozhodování u bodu č. 8 z důvodu přednostního odprodeje uvedených 
pozemků. 

-          Koncepce rozvoje cestovního ruchu regionu Milevsko. 
  
  
Ustanovení orgánů zasedání 
20. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, 
konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 
usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 
  
Ověřovatelé zápisu: 
MUDr. Miroslava Pučelíková, p. Michal Polanecký 

  
Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Ing. Ivan Radosta, Ing. Václav Pavlečka, Mgr. Vlasta Machartová. 
  
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Václav Pavlečka.  
  
Schválení zápisu 19. zasedání a programu 20. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
Ing. Mgr. Doubek – vznesl své připomínky k zápisu v několika bodech, v zápise chybí stručné 
charakteristiky jeho příspěvků v rozpravě, (např. ohledně Obecně závazné vyhlášky, bodu č. 9 
– Prodej pozemku u střelnice, v části dotazy jeho citace z vyjádření Ministerstva vnitra, sdělení 
ohledně dodržování vyhlášky o odpadech, apod.) Domnívá se, že zápis by měl být doplněn. 
  
Ing. Šrámek – není možné, aby každý ze zastupitelů požadoval své příspěvky zaznamenávat do 
zápisu, byl by příliš dlouhý, proto je jednání zastupitelstva nahráváno. 
  
Pan starosta nechal hlasovat zastupitele, zda souhlasí, aby zápis z minulého jednání ZMM byl 
doplněn o texty, které navrhuje Ing. Mgr. Doubek. 
Hlasování: 
Pro: Třeštík, Stráská, Macháček, Polívková, Doubek, Radosta. 
Zdržel se: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Hobzek, 
Herout, Pavlečka, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš. 



Přítomno: 21                                  pro- 6, proti-0, zdržel se-15 

Návrh nebyl přijat. 
  
Zápis 19. zasedání Zastupitelstva města Milevska byl schválen. 
  
Zastupitelé schválili program 20. zasedání ZMM. 
Přítomno: 21   pro-21, proti-0, zdržel se-0 

  
1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupil 
Ing. Beneš. 
  
Usnesení č. 208/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí přehled: 
- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 19. zasedání ZMM, 
- nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 
ZMM  současného období  č. 1 – 18. 
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Hobzek, 
Herout, Třeštík, Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, 
Polívková, Doubek, Radosta. 
Přítomno: 21                                      pro-21, proti-0, zdržel se-0 

  
2. Pozastavení výkonu usnesení RMM č. 105/13 dle § 105 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích     
    (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů - STA 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Mgr. Třeštík, JUDr. Papež (zastupuje Dům kultury Milevsko ve věci soudního sporu s firmou 
Laben), MUDr. Hobzek, MUDr. Kofroňová, Ing. Mgr. Doubek, p. Polívková, Ing. Radosta, 
Ing. Šrámek, Mgr. Stráská, Ing. Pavlečka, p. starosta, p. Polanecký, p. Bendula, RSDr. Kotalík, 
Bc. Kratochvíl, MUDr. Kofroňová, p. Peták, MUDr. Pučelíková, p. Koliha. 
  
Pan starosta vysvětlil, že pozastavil výkon usnesení RMM č. 105/13 dle zák. č. 128/2000 Sb.  
o obcích ohledně podání žaloby na vyklizení nebytových prostor v Domě kultury vůči žalované 
firmě Laben s. r. o. Písek, protože přijaté usnesení považuje za nesprávné. 
Pan místostarosta vysvětlil, proč pět členů rady hlasovalo pro schválení tohoto usnesení  
a pokračování soudního sporu Domu kultury Milevsko a firmou Laben s. r. o. Písek. 
  
JUDr. Papež – informoval o právních postupech a stanovisku k této záležitosti.  Seznámil 
přítomné s rozsudkem soudu a jeho názorem na tento rozsudek. 
p. starosta – dotaz, zda je ve výrokové části rozsudku napsáno, která smlouva není platná. 
JUDr. Papež - v odůvodnění rozsudku je konstatováno, že je neplatná smlouva z roku 2009. 
MUDr. Hobzek – rada města měla při rozhodování o podání další žaloby na firmu Laben 
k dispozici pouze podklady z tisku, kopie e-mailů a vyjádření Bc. Kratochvíla, proto hlasoval 
proti navrženému usnesení. 



MUDr. Kofroňová – proč město nedalo firmě Laben běžnou výpověď a podává se rovnou 
žaloba. 
JUDr. Papež – žaloba z důvodu výpovědi už běží u Okresního soudu v Písku a nyní se rozhoduje, 
zda podat nebo nepodat odvolání. Vysvětlil, proč je nutné podat žalobu na vyklizení 
nebytových prostor, kterou je nutné podat 30 dní od ukončení nájemního poměru. 
Ing. Mgr. Doubek – seznámil se svým názorem ohledně platnosti smluv mezi DK a firmou 
Laben. 
p. starosta – do této chvíle nemá rozsudek soudu k dispozici. 
JUDr. Papež – informace o výsledku soudu podával e-mailem, když rozsudek nebyl písemně 
k dispozici, nyní ho má ředitel Domu kultury. 
p. starosta – zastupitelstvo v tuto chvíli rozhoduje pouze o potvrzení nebo nepotvrzení 
usnesení rady. 
Ing. Radosta – je zbytečné rozebírat detaily v této záležitosti, protože probíhá soud. 
Mgr. Třeštík – zrekapituloval, jak celá záležitost probíhala. 
Ing. Šrámek – je škoda, že Milevsko přichází o kvalitního nájemce, ale v tuto chvíli není o čem 
rozhodovat. 
JUDr. Papež – dle jeho názoru je platná smlouva z roku 2006 uzavřená mezi firmou Laben  
a městem Milevskem. 
Mgr. Stráská – vysvětlila, proč by hlasovala stejně jako na jednání rady. Dle smlouvy z roku 
2006 užívá nyní firma Laben nebytové prostory města bez právního důvodu.  Uvedla, že 
nájemné za tyto prostory byly ve výši 70.000 Kč, nový nájemce by měl platit dle smlouvy o 
smlouvě budoucí částku ve výši 420.000 Kč. 
Ing. Pavlečka – rovněž potvrdil, že by na jednání rady hlasoval stejně. 
MUDr. Hobzek – konstatoval, že by hlasoval znovu proti navrženému usnesení RMM. 
p. starosta – domnívá se, že navržené usnesení předjímá rozhodnutí krajského soudu. 
JUDr. Papež – nová žaloba může běžet nezávisle na první žalobě. 
p. Polanecký – žalobu dle smlouvy z roku 2006 by mělo podat město Milevsko prostřednictvím 
právního zástupce, nikoliv ředitel Domu kultury. 
JUDr. Papež – doporučil, aby žalobu podal ten, kdo uzavíral smlouvu. 
p. Bendula – zodpověděl dotaz p. Polaneckého - za plochu restaurace s kuchyní cca 360 m2 ve 
Strakonicích platí 6.000 Kč měsíčně, tam se nehodnotí nájem, ale veškeré poplatky s tím 
spojené (tzn. energie, teplo, zaměstnanci, odvody, služby, apod.). V Milevsku byl v dohodě 
nájem navržen 

ve výši 200.000, se kterým souhlasil. Ředitel DK si chtěl vymezit 10 akcí i plesů, aniž by 
v prostorách DK obsluhoval někdo jiný. Proto nakonec na dohodu nepřistoupil. Požádal 
zastupitele, aby zrušili sistaci pana starosty s tím, že je připraven čelit další žalobě. 
Mgr. Stráská – vysvětlila, jak to bylo se schválenými dodatky týkající se Domu kultury a firmou 
Laben. 
RSDr. Kotalík – provozovatel kavárny má od města tři smlouvy a domníval se, že jsou 
v pořádku, nemůže za to, že město udělalo chybu. 
Ing. Šrámek – dotaz na ředitele DK, jak bude pokračovat v této záležitosti. 
Bc. Kratochvíl – je rozhodnutý podat odvolání ke krajskému soudu a podá materiál do rady 
ohledně podání žaloby na vyklizení nemovitosti vůči žalovanému Laben s. r. o. 
Dále zodpověděl dotaz MUDr. Kofroňové, proč nedošlo k podepsání dohody s p. Bendulou 
ohledně pronájmu nebytových prostor v DK a s průběhem výběrového řízení na tyto prostory. 
Nový nájemce vyhrál v elektronické aukci a výše nájemného činí 420.000 Kč ročně. 



p. Peták – firma, která zvítězila, skončila provoz v hotelu Palcát, má obavy, aby to nedopadlo 
stejně i v Milevsku s těmito prostorami. 
Bc. Kratochvíl – vysvětlil, jak je to se zajištěním provozu občerstvení při pořádání různých akcí 
v Domě kultury. 
p. Polanecký – součástí vyhlášeného záměru, který byl vypsán na pana Bendulu a který se na 
něj přihlásil, nebyl návrh smlouvy s narušením exkluzivity.  
Bc. Kratochvíl – v podmínkách toto ale zaznělo a dohodu má podepsanou u sebe v kanceláři. 
Ing. Mgr. Doubek – jako člen výběrové komise informoval o průběhu výběrového řízení na tyto 
nebytové prostory. 
Bc. Kratochvíl – výběrové řízení vyhrála firma SPOKR, se kterou je podepsána smlouva  
o budoucí nájemní smlouvě. 
Ing. Radosta – informoval o jednáních týkající se uzavření smlouvy na předmětné prostory, se 
kterou p. Bendula nesouhlasil. 
MUDr. Pučelíková – kolik korun má město Milevsko zaplatit za soudní jednání. 
JUDr. Papež – žalobce je povinen zaplatit žalovanému náklady řízení ve výši 22.602 Kč. 
MUDr. Pučelíková – pokud se stane, že město další soudní spor prohraje, kdo z radních 
finanční částku zaplatí, peníze z městského rozpočtu by měly být utraceny smysluplně. Dotaz, 
zda by bylo možné tento spor zastavit a udělat krok zpět z obou stran. 
JUDr. Papež – jedná se o majetek města, o tomto musí rozhodnout rada nebo zastupitelstvo. 
Ing. Mgr. Doubek – pokud město neuspěje v žalobě, je na vůli zastupitelů, aby rozhodlo  
o vymáhání škody, která se stala městu. O předmětných smlouvách rozhodovala rada v roce 
2008. Domnívá se, že případné smírné řešení obou stran není možné z důvodu již podepsané 
smlouvy  
o budoucí nájemní smlouvě s novým nájemcem. 
p. starosta – konstatoval, že město tímto krokem přichází ne jen o živnostníka, ale i o nové 
občany města. 
p. Bendula – reag. na dotaz Mgr. Třeštíka, že jeho trvalý pobyt je v současné době v Písku, ale 
vlastní byt v Milevsku, podniká v Milevsku a městu přispíval na ohňostroj, Milevské léto a jiné 
kulturní akce. Doplnil, že zde zazněly pouze výdaje na náklady řízení soudu, jeho výdaje na 
právního zástupce jsou ve výši kolem 100.000 Kč.  Informoval o jednáních týkajících se 
uzavření smlouvy na nebytové prostory a konstatoval dle rozhodnutí soudu, že se ničím 
neprovinil, nic špatně neudělal a nemá k tomu více co dodat. 
p. Koliha – uvedl, že v roce 2008 byl vyslán JUDr. Hradil k p. Reinišovi na příkaz p. starosty a p. 
místostarosty, aby byla navržena smlouva o prodloužení smlouvy, která měla být ukončena 
v roce 2010 s tím, že tu smlouvu navrhoval JUDr. Hradil a podepsal jí p. Reiniš. Tuto smlouvu 
o prodloužení předal k jednání tehdejší radě p. starosta. 
p. starosta - vyzval p. Kolihu, aby své vystoupení v rozpravě písemně doložil, nebo se za svá 
tvrzení omluvil. Výše zmíněný materiál radě nikdy nepředkládal. 
Ing. Šrámek – navrhl ukončit diskusi a nechat hlasovat. 
  
Zastupitelé hlasovali o navrženém usnesení: 
Zastupitelstvo města Milevska 

ruší usnesení Rady města Milevska č. 105/13 ze dne 18.03.2013. 
  
Hlasování: 
Pro: Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Kofroňová, Kotalík, 
Proti: Kupec, Třeštík, Pavlečka, Stráská, Machartová, Beneš, Doubek, Radosta, 



Zdržel se: Kofroň, Šrámek, Procházka, Polanecký, Macháček, Polívková. 
Přítomno: 21                                     pro-7 proti-8, zdržel se-6 

Usnesení nebylo přijato. 
  
3. Změna rozpočtu města Milevska č. 1, 2, 3/2013 - OF 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil p. Polanecký. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: MUDr. Pučelíková, Ing. Mgr. Doubek, Mgr. Třeštík,  
Mgr. Stráská. 
Ing. Mgr. Doubek – k tomuto materiálu nebylo předloženo stanovisko Finančního výboru 
ZMM. 
Mgr. Třeštík – situace musela být řešena v co nejkratší době, proto byl materiál předložen 
přímo zastupitelstvu. 
Ing. Mgr. Doubek – připomínka ke schvalování úvěru ve výši 4. mil., navrhl vypustit bod IV. a 
V. návrhu usnesení, dále doplnit tento návrh o nový bod, který by řešil poskytnutí úvěru. 
Mgr. Stráská – navrhla doplnit do návrhu na usnesení v posledním bodě: ... k zajištění 
výběrového řízení na úvěr ... 
  
Pan starosta nechal hlasovat, kdo souhlasí s úpravou znění usnesení tak, že budou vypuštěny 
body IV. a V. a poslední bod bude nahrazen novým ve znění: 
IV. zplnomocňuje Radu města Milevska k zajištění výběrového řízení na poskytnutí úvěru do 
výše 4.100.000 Kč. 
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Herout, Třeštík, 
Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, 
Radosta. 
Přítomno: 19                                     pro-19, proti-0, zdržel se-0 

Návrh byl přijat. 
  
Usnesení č. 209/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1 až č. 9 v členění dle přílohy č. 1, rozpočtová opatření 
č. 10 až č. 21 v členění dle přílohy č. 2 a rozpočtová opatření č. 22 až č. 24 v členění dle přílohy 
č. 3, 
II. schvaluje rozpočtová opatření č. 25 a č. 26 v členění dle přílohy č. 3, 
III. schvaluje změnu Přehledu investičních akcí dle přílohy č. 4, 
IV. zplnomocňuje Radu města Milevska k zajištění výběrového řízení na poskytnutí úvěru do 
výše 4.100.000 Kč. 
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, 
Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, 
Radosta. 
Přítomno: 20                                     pro-20, proti-0,zdržel se-0 

  
4. Mimořádný příspěvek na sportovní činnost pro FC ZVVZ  Milevsko - OF 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 



  
Usnesení č. 210/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje poskytnutí mimořádného příspěvku pro FC ZVVZ Milevsko ve výši 87.000 Kč na 
sportovní činnost mládeže. 
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, 
Pavlečka, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 
Přítomno: 19                                     pro-19, proti-0,zdržel se-0 

  
5. Žádost o odkoupení části stavební parcely, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 211/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje  vyhlášení záměru na prodej části stavební parcely parc. č. 680/1 o výměře 15 m2, 
v k. ú. Milevsko paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena části stavební 
parcely bude ve výši min. 150 Kč za 1 m2. 
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Herout, Třeštík, 
Pavlečka, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 
Přítomno: 18                                     pro-18, proti-0,zdržel se-0 

  
6. Žádost o odkoupení pozemkové parcely v k. ú. Dmýštice – vyhlášení záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 212/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje  vyhlášení  záměru na prodej pozemkové parcely parc. č. 1421/4 o výměře 112 m2, 
v k. ú. Dmýštice panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové 
parcely bude min. 100 Kč za 1 m2. 
  
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Herout, Třeštík, 
Pavlečka,  Macháček, Machartová, Kotalík, Beneš, Doubek, Radosta. 
Přítomno: 16                                     pro-16, proti-0,zdržel se-0 

  
7. Bezúplatný převod pozemkových parcel, v k. ú. Milevsko - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 213/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje  Smlouvu o bezúplatném převodu nemovitostí č. PI/ÚE – 53C/04 v předloženém 
znění, uzavřenou mezi Českou republikou – Úřadem pro zastupování státu ve věcech 



majetkových, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2 a městem Milevskem, se 
sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko,  na bezúplatný převod pozemkové parcely parc. 
č. 546/18 - ostatní plocha o výměře 583 m2, pozemkové parcely parc. č. 546/20 - ostatní plocha 
o výměře 295 m2 a  pozemkové parcely parc. č. 546/22 - ostatní plocha o výměře 222 m2, v k. 
ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska. 
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Herout, Třeštík, 
Pavlečka,  Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Doubek, Radosta. 
Přítomno: 17                                     pro-17, proti-0,zdržel se-0 

  
8. Žádost o odkoupení pozemkových parcel v lokalitě „U střelnice“, v k. ú. Milevsko – 
vyhlášení  záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Seznámil přítomné s dopisem 
Královské kanonie premonstrátů na Strahově čj. MM 08077/2013 ohledně pozastavení 
rozhodování u bodu č. 8 z důvodu přednostního odprodeje uvedených pozemků. Královská 
kanonie premonstrátů na Strahově uplatňuje v předmětné lokalitě restituční nárok na vydání 
všech pozemků kolem výše zmiňovaných rybníků. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek – mimo jiné uvedl, že na vyhlášený záměr se může přihlásit i Královská 
kanonie premonstrátů, každý může podat nabídku. 
MUDr. Pučelíková – upozornila, že Královská kanonie žádá o pozastavení rozhodování ohledně 
této problematiky. 
Ing. Šrámek – navrhl vypustit ze záměru jméno pana Kolaříka a vyhlásit záměr obecně. 
Mgr. Třeštík – ve chvíli, kdy je záměr vyhlášen na konkrétní osobu, nelze dle právního výkladu 
uzavřít smlouvu s někým jiným, protože na to není právní podklad. 
p. starosta – připomněl, že s Královskou kanonií premonstrátů má město uzavřeny smlouvy  
o smlouvách budoucích kupních na skládku, která by se měla rozšiřovat o kompostárnu apod. 
p. Peták – zastupitelé by měli obdržet lepší a přehlednější mapu s vyznačenými pozemky. 
Ing. Ondruška – vysvětlil, které pozemky patřily premonstrátům. 
Ing. Mgr. Doubek – zaslal Mgr. Třeštíkovi vyjádření Ministerstva vnitra k tomuto tématu, kde 
byly specifikovány problémy ohledně záměru obce prodávat pozemky. Citoval část § 39 
zákona  
o obcích 128/2000 Sb. odst. 1 zák. o obcích: … „aby, se k němu mohli zájemci vyjádřit a 
předložit své nabídky.“ Zdůraznil, že každý může předložit své připomínky a nabídky. 
Ing. Beneš – doporučil panu Kolaříkovi pozemky zatím jen pronajmout. 
Ing. Radosta – nedoporučil prodej pozemků. 
p. Kolařík – informoval přítomné o vzniklé situaci ohledně dopisu Královské kanonie 
premonstrátů. Navrhl nehlasovat o tomto návrhu na usnesení s tím, že předloží svou novou 
žádost o pronájem předmětných pozemků. 
Mgr. Třeštík – jako předkladatel materiálu stáhl tento bod z programu jednání. 
  
9. Žádost o odkoupení pozemkové parcely  parc.  č. 1637/2, v k. ú.  Milevsko - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu 
vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek, Ing. Kabele, p. Peták. 
  



Usnesení č. 214/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

rozhodlo   nevyhlásit záměr na prodej pozemkové parcely parc. č. 1637/2 o výměře 612 m2, 
v k. ú. Milevsko panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. 
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka,  Stráská, 
Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek. 
Přítomno: 17                                     pro-17, proti-0,zdržel se-0 

  
10. Uzavření dodatku č. 2 k plánovací smlouvě k lokalitě Dehetník - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 215/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje uzavření dodatku č. 2 k plánovací smlouvě č. Sml 0122/2010 v lokalitě Dehetník. 
II.  Toto usnesení nenahrazuje povolení nebo jiná opatření příslušných správních úřadů, tj. 
příslušných odborů Městského úřadu Milevsko.  
  
Hlasování: 
Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Třeštík, 
Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková. 
Zdržel se: Stráská, Doubek. 
Přítomno: 17                                     pro-15, proti-0,zdržel se-2 

  
Návrhy na nové záležitosti 
Ing. Mgr. Doubek – požádal zastupitele, aby předkládali náměty k činnosti Finančnímu výboru 
ZMM na MěÚ Milevsko. 
JUDr. Kofroň – rovněž Kontrolní výbor ZMM by uvítal podněty ke kontrolní činnosti. 
Mgr. Třeštík informoval o materiálu týkající Koncepce rozvoje cestovního ruchu regionu 
Milevsko, kterou zastupitelé obdrželi před jednáním ZMM. Požádal zastupitele o případné 
připomínky k tomuto materiálu, který bude předložen k projednání radě a potom 
zastupitelstvu. 
  
Mgr. Machartová – dotaz, zda se v Územním plánu počítá s vyznačením veřejné zeleně. 
JUDr. Kofroň – navrhl dosázet sakury u Suchanova rybníka, které tam již delší dobu chybí. 
Mgr. Machartová – sakurám se v našich podmínkách nedaří a postupně zplaňují, místo  
u Suchanova rybníka je chladné, proto navrhla, aby se na tomto místě vysadila jiná zeleň. 
  
Informace úřadu. 
  
Pan starosta seznámil přítomné s dopisy, které obdrželi zastupitelé písemně: 

-          Dopis p. Luxemburga čj. MM 04798/2013 ohledně zveřejnění a sdělení finančních 
odměn a osobního ohodnocení, případně dalších odměn u jednotlivých vedoucích 
pracovníků v Domě kultury, Městské knihovně, Muzeu, Městské policie a Pultu kamer. 
systému  



v Milevsku, dále vedoucích pracovníků jednotlivých odborů MěÚ Milevsko včetně 
starosty, místostarosty a tajemníka za rok 2011 a 2012. 

Ing. Mgr. Doubek – navrhl pověřit Městský úřad Milevsko, aby připravil odpověď ve smyslu 
zákona. 
  
Zastupitelstvo města Milevska pověřilo Městský úřad Milevsko, aby odpověděl na dopis pana 
Luxemburga dle zákona. 
  

-          Dopis Sportovně střelecký klub Milevsko čj. MM 06020/2013 – žádost o odkoupení 
pozemků ve vlastnictví města Milevska –  odbor majetku a investic vypracuje k tomuto 
materiál a bude projednán na příštím jednání ZMM 

  
Pracovní verze Koncepce cestovního ruchu regionu Milevska bude zveřejněna na stránkách 
města Milevska: www.milevsko-mesto.cz 

  
Dotazy 

  
Mgr. Jelenová – dotaz na finanční stránku ohledně kabelové televize, která byla schválena na 
jednání RMM. 
Mgr. Třeštík – rada rozhodla o zakoupení licence ve výši 10.000 Kč, vysvětlil, že otázka 
zabezpečení vysílání není zatím vyřešena. Město vypíše výběrové řízení na provozování této 
činnosti. 
Mgr. Jelenová – dotaz ohledně manažera cestovního ruchu, na toto místo bylo vyhlášeno 
výběrové řízení. 
Mgr. Třeštík – informoval o personálním přesunu zaměstnance Infocentra v rámci Domu 
kultury. 
MUDr. Hobzek – doplnil, že dle materiálu rady měl po zakoupení licence provozovat televizní 
vysílání Dům kultury, navrhl vypsat výběrové řízení na provoz televizního vysílání. 
  
p. Polívková – dotaz na pořízení nového zametacího stroje Službám města Milevska a zároveň 
prodej starého stroje, domnívá se, že toto není pro město prioritní. 
p. starosta – zametací vůz se kupuje z Fondu životního prostředí, z něhož Služby města 
Milevska získaly finanční prostředky a hradit budou pouze spoluúčast ve výši 10 %. Dále 
informoval  
o prodeji starého uklízecího stroje RAVO. 
Ing. Mgr. Doubek – jednání zastupitelstva by se měli pravidelně zúčastnit ředitelé, na které 
jsou vznášeny nejčastěji dotazy (Služby města Milevska, Domu kultury, Sociálních služeb města 
Milevska). Ohledně starého čistícího stroje by mělo město vyhlásit záměr na prodej, protože 
cena 15.000 Kč se mu zdá příliš nízká. Seznámil přítomné s cenami jiných uklízecích strojů, 
které jsou na prodej. 
p. starosta – na prodej stroje byl zpracován znalecký posudek ve výši 82.467 Kč a byl přílohou 
projednávaného materiálu RMM. 
Ing. Mgr. Doubek – dotaz, jak bude tento stroj využit Službami města Milevsko, které ho kupují. 
Dále požádal o písemnou odpověď, jak probíhá prodej movitého majetku města Milevska, je-
li toto v působnosti zastupitelstva či nikoli, proč se stroj prodává za 15.000 Kč, když znalecký 
posudek je ve výši 82.467 Kč a ceny na internetu jsou cca kolem 370.000 Kč. 
  

http://www.milevsko-mesto.cz/


Ing. Mgr. Doubek – dotaz na Mgr. Třeštíka ohledně úspor el. energie, žádost p. Málka byla 
zamítnuta a výběrové řízení se vyhlašovat nebude. Uvedl příklad obce Říčany, která zadala 
elektronicky výběrové řízení týkající se úspory energií. Dále vznesl dotaz ohledně úspor 
energií. 
Ing. Lavička – informoval o tom, že se město rozhodlo zajistit úspory formou nákupu energií 
přes obchodníka na komoditní burze.  
Ing. Šrámek – informoval o připravované možnosti nákupů na komoditní burze týkající se 
úspor energií v rámci Svazu měst a obcí Jihočeského kraje. 
  
p. Janda – tlumočil poděkování hokejistů za udržení ledové plochy. 
Mgr. Třeštík – hokejistům se podařilo vyhrát ve dvou zápasech, podíl města by se měl 
pohybovat kolem cca 25.000 Kč. 
  
p. Luxemburg – dotaz na pana ředitele DK, ohledně zákazu kouření v hale Domu kultury. Dále 
upozornil na kouření zaměstnanců za Městským úřadem Milevsko. 
p. tajemník – tato záležitost je v řešení. 
  
p. Luxemburg – dotaz na JUDr. Kofroně ohledně činnosti Kontrolního výboru ZMM za rok 2012. 
JUDr. Kofroň – v roce 2012 prováděl Kontrolní výbor ZMM kontrolu v oblasti dohod  
o pracích konaných mimo pracovní poměr a rovněž v oblasti správy a vymáhání pohledávek. 
  
p. Luxemburg – dotaz ohledně plnění usnesení ZMM a RMM. 
p. starosta – přehled o plnění usnesení RMM a ZMM je pravidelně předkládán k projednání 
zastupitelům i radě města. Přehled o plnění usnesení ZMM obdržel p. Luxemburg písemně. 
  
p. Koliha – dostal odpověď z odboru životního prostředí ohledně možnosti vytvoření prostoru 
pro venčení psů. Dotaz, kdy se v dřívější době zastupitelstvo zabývalo tímto problémem, jak 
se bude řešit tato situace. Informoval o odpovědi z oboru regionálního rozvoje, nebylo v ní 
uvedeno, jak se bude řešit zásobování prodejny KIK na Husově náměstí. Dále upozornil Mgr. 
Třeštíka, že nelze otevřít Společenská smlouva, která je na internetu v obchodním rejstříku 
SMM. 
  
p. Koliha – dotaz na Ing. Šrámka ohledně zasedání Dopravní komise RMM (opravy chodníku 
v oblasti ul. Dukelská). 
Ing. Šrámek – komise se podnětem p. Kolihy zabývala, ale zatím nedospěla k žádnému závěru, 
je to stále v řešení. 
  
p. Koliha – dotaz na p. Petáka a p. Jelenovou, zda se zabývali tím,  jakým způsobem dosáhnout 
toho, aby ke konci volebního období byl zůstatek na účtu města 40 mil. (dle Programového 
prohlášení). 
p. Peták – toto bývá vždy řešeno na schůzích ODS, závěrečný účet bude předkládán příští rok  
a budou se k ní vyjadřovat obě strany koaliční smlouvy. 
  
p. Luxemburg – dotaz týkající se finančního ohodnocení nových občanů města Milevska. 
Mgr. Třeštík – zatím to není legislativně vyjasněno, je to v řešení. 
  
Ukončení zasedání 



  
Jednání bylo ukončeno ve 21:30 hodin. 
  
  
  
Bc. Zdeněk Herout v. r. 
starosta 

  
  
  

Upravila: 
Petra Slunečková 

 


